


Vill du ge beröm eller klaga?

Vi vill veta vad du tycker om det vi gör.

Både sådant som är bra och som är dåligt.

Då kan vi ändra oss och vi bli bättre.

Vi kan rätta till det som är fel.

Du väljer själv om du vill berätta vad du heter.

Så här kan du göra
Du kan ringa oss

Telefonnummer: 042- 458 50 00

Du kan använda dator

E-post: info@@bjuv.se

www.bjuv.se

Du kan använda sista sidan på denna blankett det behövs inget
frimärke.

Vad händer sedan?
Efter att du talat om vad du tycker bestäms det om vi behöver
ändra på något.

Det berättar vi också för dig.

Inom två veckor får du ett svar av oss.

Har du inte berättat vad du heter kan vi inte lämna ett svar till
dig.



Jag har pratat med enhet/ område

---------------------------------------------------------------------------

Jag tycker (bra / dåligt / förslag till förändring)

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------

Jag vill få svar

Namn: -----------------------------------------------------------------

Adress: ----------------------------------------------------------------

Postadress: -----------------------------------------------------------

Telefon: ---------------------------------------------------------------




